

4 Days Angkor Tour 纯吴哥 4 天团

Validity: 01 Oct 2016 to 31 Mar 2017



Quotation code: KY05

HIGH LIGHT	行程特色
<ul style="list-style-type: none">■ ROSANA Broadway www.rosanabroadway.com (The first and only international cabaret show in Cambodia) rack rate : 40USD/pax■ 5 star hotel dining with western set menu, worth 40USD/pax (Menu include : starter + soup + main course + dessert)■ Body or foot massage 1 hour■ Angkor Wat temple full day classic tour■ West Baray, War Memorial Monument, Wat Thmey pagoda, Old market■ Tonlesap Lake boat trip (take boat visit floating village, crocodile farm, see the lake view)■ Buffet dinner with traditional dancing performance■ Free Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir■ 3 bottle of water & 3 wet tissue per day per person	<ul style="list-style-type: none">■ ROSANA Broadway www.rosanabroadway.com (柬埔寨唯一一家国际级百老汇表演) 官方票价 40USD/人■ 5 星级酒店内用西餐 (前菜+汤+主食+甜品), 值 40USD/人■ 全身或脚底按摩 1 小时■ 吴哥窟古迹经典 1 日游■ 西池, 战争纪念碑, 新庙, 旧市场■ 洞里萨湖游船 (乘船游览浮村, 鳄鱼养殖场, 欣赏湖面风光)■ 自助餐+传统舞蹈表演■ 提供吴哥 T 衫 及 柬式围巾 作为纪念品■ 提供每人每天 3 罐矿泉水 及 3 条凉纸巾

DAY 01: ARRIVAL – SIEM REAP

(L/D)

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting Les Artisan D' Angkor (Wood and Stone carving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), Angkor Silk Farm (Silk weaving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), Visit Cambodia famous Gem shop (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), get Body or Foot massage 1 hour to relax before we have dinner, buffet dinner with traditional dancing performance, back to hotel.

DAY 02: SIEM REAP (Angkor 1 day tour)

(B/L/D)

Breakfast at hotel, Morning visit the South Gate of Angkor Thom (Bayon temple, Phimeanakas temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers), pass by Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple, visit Ta-Prohm Temple (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, finally we visit The world heritage of Angkor Wat temple (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors), see the beautiful sunset at Angkor Wat temple. Dinner, back to hotel.

DAY 03: SIEM REAP (City Tour)

(B/L/D)

Breakfast at hotel, visit West Baray (Ancient reservoir 8 x 2 km big), War Memorial Monument, Wat Thmey Pagoda (a pagoda where settle bones of victim in Pol Pot regime during 1975-1979), Old market (Variety of souvenir, clothes are all selling here), free shopping until lunch time, afternoon visit Tonlesap Great Lake, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), dinner, see ROSANA Broadway (The first and only international cabaret show in Cambodia, The live show will be combined with 16 different themes that include very detailing cultures and music of popular countries around the world ie. Cambodia, Japan, Vietnam, England, China, India, Korea and etc.), back to hotel.

DAY 04: SIEM REAP - DEPARTURE

(B)

Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home.

第一天 : 抵达暹粒

(午/晚餐)

导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 后送往午餐, 登记酒店, 下午参观 阿迪珊雕刻学院, 吴哥养蚕场, 参观当地著名宝石店 (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝更是世界有名), 全身或脚底按摩 1 小时, 晚上享用自助餐+传统舞蹈表演, 后送回酒店休息。

第二天 : 暹粒 (吴哥古迹一天游)

(早/午/晚餐)

酒店早餐后, 参观大吴哥的南城 (巴戎庙, 空中宫殿, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔), 途经周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿, 来到塔普伦殿 (此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内午餐, 下午参观吴哥窟, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处), 最后于吴哥窟欣赏美丽日落。晚餐后, 回酒店休息。

第三天 : 暹粒 (城市观光)
(早/午/晚餐)

酒店早餐后, 参观 西池 (吴哥时代人工池, 长 8 公里, 宽 2 公里), 战争纪念碑, 新庙 (安放赤柬时代杀害的亡灵骨头, 到此处了解赤柬历史及拜拜求平安), 旧市场 (纪念品及衣服种类繁多, 应有尽有), 自由购物至午餐时间, 用午餐后, 下午乘车前往 洞里萨湖, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), 晚餐后, 欣赏 ROSANA Broadway(柬埔寨唯一一家国际级百老汇表演, 融合了多国文化表演及现代动感歌舞表演), 回酒店休息。

第四天 : 暹粒-起飞
(早餐)

酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家。

Private Tour Rates (High Season)

Validate : 01/OCT/2016 – 31/MAR/2017

Tour fares that follow number of paxs are counted base on adult, not include child

Currency :

USD

Tour code	Hotel category	NO. OF PAXS									Single Sup charge	Extend night/Pax
		4 seat	12 seat	12 seat	15 seat	25 seat	35 seat	35 seat	45 seat	45 seat		
		2 - 3	4 - 5	6 - 7	8 - 9	10 - 15	16 - 20	21 - 25	26 - 31	32 - 40		
KY 01 PNH F&E	3 *	US 102	US 92	US 89	US 87	US 88	US 87	US 86	US 85	US 85	US 67	US 21
	4 *	US 118	US 108	US 105	US 103	US 104	US 103	US 102	US 101	US 101	US 83	US 29
	4* Deluxe	US 138	US 128	US 125	US 123	US 124	US 123	US 122	US 121	US 121	US 103	US 39
	5*	US 185	US 175	US 172	US 170	US 171	US 170	US 169	US 168	US 168	US 150	US 63
	Optional Tour	US 70	US 48	US 40	US 37	US 31	US 29	US 27	US 26	US 26	X	X
KY 02 REP F&E	3 *	US 98	US 92	US 90	US 89	US 91	US 90	US 89	US 89	US 88	US 71	US 23
	4 *	US 107	US 101	US 99	US 98	US 100	US 99	US 98	US 98	US 97	US 80	US 28
	4* Deluxe	US 112	US 106	US 104	US 103	US 105	US 104	US 103	US 103	US 102	US 85	US 30
	5*	US 152	US 146	US 144	US 143	US 145	US 144	US 143	US 143	US 142	US 125	US 50
	Optional Tour	US 73	US 54	US 48	US 45	US 40	US 40	US 38	US 37	US 37	X	X
KY 03 PNH3D	3 *	US 221	US 179	US 152	US 145	US 140	US 136	US 132	US 131	US 129	US 57	
	4 *	US 237	US 195	US 168	US 161	US 156	US 152	US 148	US 147	US 145	US 73	
	4* Deluxe	US 257	US 215	US 188	US 181	US 176	US 172	US 168	US 167	US 165	US 93	
	5*	US 299	US 257	US 230	US 223	US 218	US 214	US 210	US 209	US 207	US 135	
KY 04 REP3D	3 *	US 236	US 198	US 172	US 166	US 163	US 160	US 157	US 156	US 155	US 61	
	4 *	US 245	US 207	US 181	US 175	US 172	US 169	US 166	US 165	US 164	US 70	
	4* Deluxe	US 250	US 212	US 186	US 180	US 177	US 174	US 171	US 170	US 169	US 75	
	5*	US 285	US 247	US 221	US 215	US 212	US 209	US 206	US 205	US 204	US 110	
KY 05 REP4D	3 *	US 288	US 237	US 204	US 196	US 194	US 189	US 184	US 183	US 181	US 74	
	4 *	US 302	US 250	US 218	US 209	US 207	US 202	US 198	US 197	US 195	US 88	
	4* Deluxe	US 309	US 258	US 225	US 217	US 215	US 210	US 205	US 204	US 202	US 95	
	5*	US 362	US 310	US 278	US 269	US 267	US 262	US 258	US 257	US 255	US 148	
KY 06 REP-PNH4D & KY 07 PNH-REP4D	3 *	US 308	US 257	US 226	US 217	US 215	US 216	US 207	US 204	US 200	US 72	
	4 *	US 325	US 274	US 243	US 234	US 232	US 233	US 224	US 221	US 217	US 89	
	4* Deluxe	US 340	US 289	US 258	US 249	US 247	US 248	US 239	US 236	US 232	US 104	
	5*	US 396	US 345	US 314	US 305	US 303	US 304	US 295	US 292	US 288	US 160	
KY 08	3 *	US 394	US 323	US 284	US 272	US 270	US 268	US 257	US 253	US 249	US 83	

REP-PNH5D & KY 09 PNH-REP5D	4 *	US 419	US 348	US 309	US 297	US 295	US 293	US 282	US 278	US 274	US 108	
	4* Deluxe	US 444	US 373	US 334	US 322	US 320	US 318	US 307	US 303	US 299	US 133	
	5*	US 521	US 450	US 411	US 399	US 397	US 395	US 384	US 380	US 376	US 210	
KY 10	3 *	US 557	US 426	US 364	US 343	US 340	US 332	US 315	US 309	US 302	US 101	
	4 *	US 587	US 456	US 394	US 373	US 370	US 362	US 345	US 339	US 332	US 131	
REP-PNH- SHN6D	4* Deluxe	US 650	US 519	US 457	US 435	US 433	US 424	US 407	US 402	US 395	US 193	
	5*	US 732	US 601	US 539	US 517	US 515	US 510	US 493	US 486	US 477	US 275	
NOTE : Quote KY10-REP-PNH-SHN6D not apply for Cambodia public holiday as below : Pchum Ben Day (30Sep-02Oct/16) / Water Festival (13-15Nov/16) / New Year Eve (20Dec16 – 05Jan17) / CNY (24/Jan-05/Feb/17)												

TERM & CONDITION	
<p>TOUR INCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ Hotel with twin or triple sharing room ■ Full board meals & entrance fee ■ Massage 1 hour (not entitled for child below 12 years old) ■ Good condition private tourist coach ■ Mandarin or English speaking guide ■ Drinking water 3 bottles, Wet tissue 3 pieces per day per pax ■ Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir 	<p>TOUR EXCLUDE :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ All air ticket + airport tax , visa ■ Soft drink / Alcohol during meals (water/tea free) ■ Compulsory guide and driver tipping US 3 /day/adult or child ■ Travel insurance ■ Other expenses that are not mentioned
<p>CHILDREN TOUR FEE :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ Child without bed (2-11 years old) : 65 % of adult fare ■ Child with bed (2-11 years old) : 95 % of adult fare ■ Child (from 12 years old above) : 100 % of adult fare 	
<p>LONG TRIP TRANSFER :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ 1 – 15 Paxs : REP-PNH / PNH-REP transfer by public VIP bus (served water & snack, there is bus English speaking guide accompany) ■ 16 Paxs above : REP-PNH / PNH – REP transfer by private coach with private guide accompany 	
<p>EXTRA CHARGE :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ Halal or Indian meal extra surcharge US 6 / meal / pax ■ Vegetarian meal can be requested without charge ■ Request no shop, charge US 20 / adult, (child no charge) 	<p>NOTE :</p> <ul style="list-style-type: none"> ■ Valid for ASEAN tourist only ■ Block out date : * Pchum Ben Day (30/Sep-02/Oct/16) * Christmas & New Year period (20/Dec/16 – 05/Jan/17) * Chinese New Year period (24/Jan-05/Feb/17) ■ Please avoid arrange itinerary to Phnom Penh during Water Festival (13-15/NOV/2016), some itineraries will be effected by the event, unless you want to join the event ■ Service that abandoned or unutilized by the client are non-refundable or non-replacement ■ we reserve rights to amend the sequence of itinerary, such as sightseeing, meals follow the actual tour, but will complete all the sightseeing that confirmed

HOTEL ARRANGEMENT			
Category	Phnom Penh	Siem Reap	Sihanouk Ville
3 ★	Salita Hotel www.salitahotel.net Rose Emerald Hotel www.roseemeraldhotel.com Or Similar class	Monoreach Angkor Hotel www.monoreach.com Dara Reang Sey Hotel www.darareangsey.com Siem Reap Evergreen Hotel www.siemreapevergreenhotel.com Or Similar class	Cambodian Resort www.cambodianresort.com Golden Sand Hotel www.goldensandhotel.com.kh Or Similar class
4 ★	Green Palace Hotel www.greenpalacehotel.com Asia Tune Hotel www.asiatunehotel.com Or Similar class	Kingdom Angkor Hotel www.kingdomangkor.com Starry Angkor Hotel www.starryangkorhotel.com Angkor Riviera Hotel www.angkorriviera.com Smiling Hotel www.smiling-hotel.com Or Similar class	Moon Julie Hotel www.moonjuliehotel.com
4 ★ Deluxe	Juliana Hotel www.julianahotels.com	Ree Hotel www.reehotel.com Apsara Angkor Hotel www.apsaraangkor.com Khemara Angkor Hotel www.khemaraangkor.com Or Similar class	The Independence Hotel www.independencehotel.net
5 ★	Sokha Phnom Penh https://sokhahotels.com/phnompenh/phnompenh-hotel/	Angkor Era Hotel www.angkorera.com Apsara Palace Hotel www.apsarapalacehotel.com	Sokha Beach Hotel https://www.sokhahotels.com/sihanoukville/

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KY-150716)